
 

P R O T O K Ó Ł 

--------------------------------- 

z posiedzenia Komisji Rozwoju i Promocji Rady Miejskiej w Łazach 

odbytego w dniu 23.10.2023 r. godz. 14.00 

w Urzędzie Miejskim w Łazach, ul. Traugutta 15  

 

Obecni na posiedzeniu zgodnie z załączoną listą obecności. 

Radna Renata Supernak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju i Promocji  – powitała 

przybyłych na posiedzenie  Komisji.  

Następnie Przewodnicząca Komisji –  powiedziała, że tematem dzisiejszego 

posiedzenia  jest: 

 Zaopiniowanie spraw z zakresu gospodarowania nieruchomościami 

położonymi na terenie Gminy Łazy zgodnie z Uchwałą Nr VI/42/11 Rady 

Miejskiej w Łazach z dnia 30 marca 2011 r.  

Radni przyjęli porządek bez uwag. 

Przemysław Hrehorowicz - Kierownik Wydziału Gospodarowania Nieruchomościami 

przedstawił do zaopiniowania Komisji sprawy z zakresu gospodarowania 

nieruchomościami. 

Komisja po zapoznaniu się z wnioskami i dokładnym ich przeanalizowaniu 

zaopiniowała jak poniżej:  

1. Wniosek w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości 

tj. drogi wewnętrznej działka nr 2988/1 oraz 2988/6 obręb Rokitno Szlacheckie 

o łącznej pow. ok. 0,2530 ha.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie (3 głosy za)  nieodpłatne przejęcie 

nieruchomości tj. drogi wewnętrznej działka nr 2988/1 oraz 2988/6 obręb Rokitno 

Szlacheckie o łącznej pow. ok. 0,2530 ha. 

 

      2. Wniosek w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości nr 4218 obręb     

          Chruszczobród o pow. 0.1263 ha. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie (3 głosy za) sprzedaż nieruchomości nr 4218 

obręb Chruszczobród o pow. 0.1263 ha. 

 

 



 

3. Wniosek w sprawie wyrażenia zgody na zakup nieruchomości drogowej nr 

125/4 o pow. 0,0052 ha obręb Łazy oraz drogi dojazdowej do ujęcia wody działki 

2446/4 o pow. 0,0276 ha obręb Rokitno Szlacheckie. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie (3 głosy za) zakup nieruchomości drogowej 

nr 125/4 o pow. 0,0052 ha obręb Łazy oraz drogi dojazdowej do ujęcia wody 

działki 2446/4 o pow. 0,0276 ha obręb Rokitno Szlacheckie. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Protokół sporządziła Iwona Kurzeja                                        Przewodnicząca 

                                                                                           Komisji Rozwoju i Promocji 

         /-/ Renata Supernak
        


